




















      1.按住按钮①，旋转手轮②，按钮①会陷进更深处。
      2.这时继续按住按钮①，若将手轮②朝顺时针方向(即A方向)转动时，针距变大;若将手轮②朝逆
时针方向(即B方向)转动时，针距变小。
      注意:
      1.为了防止缝纫机的意外启动，请关掉电源之后再进行操作。
      ⒉.缝纫机针脚长度的调节，请务必在调节差动比之后进行。

      1.While pressing the push button①, turn the hand wheel ② to seek the positionat 
which the push button goes further intothe depth.
      2.Then continue to press the push button ①. If the handwheel ② turnsclockwise (A 
direction), the stitch length becomes larger; if the handwheel ② turns counterclockwise 
(B direction), the stitchlength becomes smaller.
      Caution:
      1.To prevent the unexpected startup ofsewing machine,turn OFF the power supply
before the opration is conducted.
      2.Before adjust the stitch length ofsewing machines, be sure to adjust the 
differential feed ratio.



      1.上刀的更换
      1).松动螺丝①，使下刀架②靠向最左边位置,使用螺丝①临时固定。
      2).拔出螺丝③，拆掉上刀④。用螺丝③临时固定新的上刀，旋转手轮，将上刀架置于最下边位置，
上下移动上刀进行调节，使上刀和下刀相互咬合0.5-1.0mm的深度，拧紧螺丝③。
      3).将上刀④的刀中央A点对准与下刀⑥的刀中央部相交叉的位置，松动螺丝①，确认上刀与下刀
没有间隙之后，拧紧螺丝①。
      4).在上下刀之间放入线，旋转手轮，确认可以顺利切断线。
      2.下刀的更换
      1).松动螺丝①，使下刀架②靠向最左边位置，使用螺丝①临时固定。
      2).松动螺丝⑤，取出下刀⑥，更换新的下刀。调节下刀，使下刀的刀刃与针板上面的间隙尺寸为
0-0.3mm，拧紧螺丝⑤。
      3).根据更换上刀的步骤3、4进行操作。
      注意:
      1.为了防止缝纫机的意外启动，请关掉电源之后再进行操作。
      2.刀片的刃部有划破手指的危险，操作时要特别小心注意。

      1.Replacing of the upper knife
      1).Loose screw①, and temporarily screw② after sliding the lower knife holder② to 
the left.



      上刀的材质为超硬合金，可在很长的时间内不需要研磨。
      刀的切断变钝时，请研磨下刀。
      下刀的研磨方法
      请参照图示正确地进行研磨。
      研磨方法不对时会使刀变钝，不能很快地切断，请予注意。

      The upper knife is made of super hard alloy and does 
not require grinding for along time.
      When the knife is cut off, grind the lower knife.
      Grinding method for the lower knife
      Please refer to the diagram for proper grinding.
      lf the grinding method is wrong, it will dull the knife 
and cannot be cut off very quickly. Please pay attention to it.

      2).Unscrew screw③, and remove the upper knife④. Temporarily fix the newupper knife 
with the screw ③, rotate the hand wheel, place the upper knife holder at the bottom 
position, move the upper knife up and down to make the mutual occlusion about 0.5-1.0mm 
between the upper knife and the lower knife, tighten the screw③.
      3).Center the A point of the upper knife to the point where the center of the lower part 
of the knife is crossed. Loosen the screws and confirm the gap between theupper and lower 
knives. Then tighten thescrews①.
      4).Check cutting action of knife
      2.Replacing the lower knife
      1).Loose screw①, and temporarily screw① after sliding the lower knife holder② to the 
left.
      2).Loose the screw⑤ , remove the lower knife⑥ , insert the new lower knife. Adjust the 
lower knife so that the clearance between the blade of the lower knife and the needle plate 
is 0-0.3mm, then tighten the screws ⑤.
      3).Operate according to steps 3 and 4 for replacing the upper knife.
      Caution:
      1.To prevent the unexpected startup of sewing machine,turn OFF the power supply 
before the operation is conducted.
      2.The edge of the blade has a risk of splitting the fingers. Be careful when you operate.






